
2019-09-17

Fråga till 
Sandra Eliasson, ordförande samhällsbyggnadsnämnden

Enligt Kommunfullmäktiges beslut 2018-04-26

”Kommunfullmäktige lämnar i uppdrag till samhällsbyggnadsnämnden att ta fram en 

bevarandeplan för Nolåns dalgång utanför de områden som idag utreds  för detaljplanering.”

Fråga:
När kan vi i kommunfullmäktige förvänta oss ett förslag till beslut?

Miljöpartiet de Gröna i Bollebygd

Sassi Wemmer


